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Povodom zajedničke promocije osiguranja u oblasti poljoprivrede DDOR Novi Sad i Zadružnog
saveza Vojvodine, 8. aprila u Centrali DDOR Novi Sad, odražan je radni skup sa
poljoprivrednicima. Saradnja započeta potpisivanjem Protokola 2014. imeđu DDOR-a i ZSV
rezultirala je nizom susreta sa poljoprivrednim proizvođačima koji su imali za cilj da predoče
mogućnosti konkretnog podizanja udela osiguranja poljoprivedne proizvodnje u agraru, ali i
povećanje svesti o njegovoj neophodnosti.

      

   Skupu je prisustvovao i pomoćnik generalnog direktora za prodaju i marketing kompanije
DDOR Novi Sad, dr Maurizio Valla, koji je u ekskluzivnom intervjuu za portal TOPSRBIJA.COM
izrazio veliko zadovoljstvo načinom rada i prvim rezultatima. Po njegovim rečima sve je krenulo
u dobrom pravcu. Potrebno je da se donese još nekoliko zakona, da se još neki zakoni o
zadružnom sektoru definišu.
   - Osiguranje je veoma bitan deo poljoprivrede i mi smo tu kako bi stvorili znanje i ljudi imali
bolji menadžment rizika za svoje poljoprivredne proizvode. Tu smo da pomognemo, da učimo
sa poljoprivrednicima i pružimo im sve što im je potrebno - izjavio je tom prilikom dr Maurizio
Valla, koji dolazi iz Italije, zemlje iz koje naši stručnjaci crpe veliku inspiraciju, kako za uzgoj
voća, proizvodnju vina, tako i za druge poljoprivredne kulture.
   Dr Valla kaže da je za sada Srbija još uvek, kada je u pitanju razvoj poljoprivrede, iza Italije,
ali zato su DDOR i ZSV tu da podignu svest neophodnosti pravovremenog ulaganja u
osiguranje, o potrebi podizanja zadružnog sektora i drugih činilaca razvoja agrara na viši nivo.
Poređenja radi, u Italiji su zadružni sektor i kooperativa na visokom nivou, i kao rezulatat
delovanja te saradnje ostvaruju se veoma dobri uslovi u poljoprivredi i visoke cene. Jedan od
ciljeva DDOR-a je da to isto pokušaju da postignu i u Srbiji, a ZSV su prepoznali kao svog
partnera sa kojim bi to mogli da dostignu ovaj cilj.
   Ima nešto na čemu Srbija ne treba nikome da zavidi, a to je po mišljenju našeg sagovornika
kvalitet proizvoda. Potrebno je samo da se stvori sistem koji će sve to podržati i kojim će
poljoprivrednici u Srbiji moći da postignu još više.
   - Potrebno je kroz obrazovanje poljoprivrednika razviti svest o potrebi osiguranja, a za to je od
ogromnog značaja i uloga medija - konstatovao je na kraju dr Maurizio Valla.
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